
	 	 Utrecht,	10	juni	

Onlangs	heeft	de	kascommissie,	bestaande	uit	Ries	Adriaansen,	Theo	van	Soest	
en	Jos	Peters,	de	financiële	boekhouding	van	de	afdeling	over	2022	beoordeeld.	
De	benodigde	gegevens,	waaronder	de	mutaties	en	bijbehorende	facturen	zijn	
ter	inzage	digitaal	verstrekt.	Op	1	juni	waren	Ries	Adriaansen	en	Jos	Peters	
aanwezig	bij	een	toelichting	op	de	cijfers	door	Lex	Sietses.	Hierbij	is	tevens	
inzicht	gegeven	in	de	betaalomgeving	ter	controle	van	de	saldi,	en	zijn	
boekstukken	gecontroleerd.	Op	3	juni	is	een	additionele	toelichting	gegeven	op	
de	campagnebudgettering,	hierbij	waren	oud-penningmeester	Ruben	van	der	
Mark,	Lex	Sietses	en	Jos	Peters	aanwezig.		
	
Bij	de	vorige	kascontrole	is	het	eerste	deel	van	2022	reeds	bekeken.	Daarom	lag	
de	nadruk	van	de	controle	van	de	boekstukken	op	het	tweede	deel	van	2022.		
Over	een	enkel	ontbrekend	boekingsstuk	heeft	de	penningmeester	vooraf	
melding	gemaakt.	Dit	betreft	een	niet	materiele	uitgaven,	en	de	toelichting	
hierop	is	toereikend.	Vragen	over	enkele	andere	opvallendheden	konden	
adequaat	worden	beantwoord.		
	
Bijzondere	aandacht	was	vereist	voor	de	campagne	uitgaven.	Door	de	lange	
looptijd	van	de	campagne	komen	de	uitgaven	voor	de	
gemeenteraadsverkiezingen	tot	uiting	in	de	cijfers	over	2020,	2021	en	2022.	
Hierdoor	ontstaat	een	diffuus	beeld	over	de	begrootte	en	gerealiseerde	cijfers	in	
de	verschillende	jaarrekeningen	gedurende	deze	periode.	Een	additionele	
analyse	en	toelichting	over	de	campagneperiode	als	geheel	heeft	hier	meer	
duidelijkheid	over	gegeven.		
	
De	kascommissie	adviseert	opnieuw	om	een	boekhoudprogramma	in	
overweging	te	nemen.	De	huidige	methodiek	is	bewerkelijk,	foutgevoelig	en	
onoverzichtelijk.	Dit	maakte	het	bijvoorbeeld	lastig	om	het	beeld	over	de	
meerjarige	campagne	uitgaven	te	doorgronden.	Dankzij	de	inzet	van	de	
penningmeester	en	oud-penningmeester	kon	hierover	tijdig	duidelijkheid	
worden	verschaft,	maar	deze	afhankelijkheid	is	in	onze	ogen	onwenselijk.		
	
De	kascommissie	is	van	mening	dat	de	gevoerde	boekhouding	een	goed	en	
integer	beeld	geeft	van	de	financiën.	De	kascommissie	dankt	Lex	Sietses	voor	zijn	
inspanning	en	stelt	aan	de	leden	voor	het	bestuur	decharge	te	verlenen	over	het	
gevoerde	financiële	beleid	in	2022.		


